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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért alkalmatlan a sztrájktörvény?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar  Köztisztviselők,  Közalkalmazottak  és  Közszolgálati  Dolgozók  Szakszervezete  és  a
Szociális  Ágazatban Dolgozók Szakszervezete  által  a  kormánnyal  szemben indított  jogvitájának
lezárásaképpen a Kúria a következőt állapította meg Mpk.X.10.116/2020/6./ [39]:

„A kérelmezett /a kormány/ a tervezett sztrájkot illetően eltérő, lényegében az ajánlatot elutasító
jogi álláspontjára tekintettel végleges és komoly szakmai javaslatot nem terjesztett elő, csupán az
elsőfokú  eljárás  során  a  kérelmezők  néhány  javaslatára  tett  észrevételt.  Ez  azt  jelenti,  hogy a
kormány  képviseletében  tárgyalók,  folyamatosan  hibás  jogértelmezésekre  hivatkozva,  az  időt
húzva,  valójában  egyáltalán  nem  akartak  érdemben  egyeztetni  a  szociális  ágazatban  dolgozók
követeléseiről.”

Ezzel kapcsolatban kérdezném Miniszter urat:

1.  Miért  nem akart  érdemben egyeztetni a szociális  ágazatban dolgozók követeléseiről a
szakszervezetekkel?
2. Alkalmas-e az a sztrájktörvény, amely nem engedi, hogy a közszolgálatban dolgozók az
alkotmányban rögzített jogukkal, a sztrájkkal éljenek?
3. Milyen következményei lesznek a Kúria ítéletének?

Válaszát várva.

Budapest, 2021.01.08.

Tisztelettel,

Ungár Péter


